
Protokoll fört vid styrelsemöte för Svenska Landseerklubben den 1/12 2005. 
 
Närvarande: Mats, Agne, Yvonne B, Ingrid, Linda, Kristina, Yvonne K  
 
42. Ordföranden förklarade mötet öppnat. 
43. Dagordningen lästes igenom och godkändes. 
44. Föregående mötes protokoll är färdigt men ej justerat. Kristina mailar det till Mats som 
godkänner och skickar ut till alla. Vid nästa möte godkänner styrelsen protokollet. 
45. Ekonomisk rapport. SvLK har idag ca 14 500:- i tillgångar. Av dessa avgår ca 1000:- i 
obetalda fordringar för tidningen och rasmontern på Älvsjömässan. 
Medlemsantalet är i dagsläget osäkert eftersom inbetalningskort ej gått ut till medlemmarna 
sedan i våras. 
46 Post.  

• Beställning av årsannons i Hundsport 
• Från Plus-Girot om e-redovisning, vilket styrelsen beslutade att byta till 
• Inbjudan till kurs samt förfrågan om rasen från SNK Väst 
• E-post från Anso Pettersson, SvLK:s representant i SKK CS, med presentation av sig 

själv 
• KF-beslut om avgiftsrabatt för numerärt små rasklubbar 
• Länsklubbsutställningar 2008 
• Inbjudan till handledarutbildning för utställningsansvariga, konferens för 

utställningsansvariga, rasklubbstorget på ”Stora Stockholm” samt kassörsutbildning. 
Samtliga från SKK 

• Information om avstängda exteriördomare, nyutnämnda gruppallrounders samt 
tidsbegränsad obligatorisk mätning från SKK 

• SKK:s Grundregler, gällande från 2006 
• Broschyr ”En hund för livet” 
• Dagordning CS möte 17/11. Protokoll CS möte 5/9. 
• SKK Månadsbrev 

47 Beslutsfrågor. 
 47.1 Skyddande av Svenska Landseerklubben som namn – ingen åtgärd. 

47.2 Framtagande för strategi gällande vattenarbete. Kristina redogjorde för arbetet i 
södra regionen där vi har bildat en kommitté med representanter från alla tre inblandade 
rasklubbar, SNK, SvLK och SLBK. Den 21/1 2006 blir det et informationsmöte för alla 
vattenintresserade. Inbjudan har gått ut till rasklubbstidningarna. Även Västra regionen 
är intresserade av detta arbetssätt.  
Det finns en artikel om SoR som tidigare har publicerats i tidningen. Mats lägger ut den 
på hemsidan. 
Styrelsen beslutade att till nästa möte ha formulerat ett mål med vattenarbetet för rasen 
och formulera en strategi utifrån detta.  
47.3 Ansökan från klubben om uppklassning inom SKK – ingen åtgärd. 
47.4 Framtagning av riktlinjer för SvLK:s träffar. Detta är gjort. Kristina redogjorde för 
TUK:s arbete. Nästa års träff blir i Morokulien den 10-13 augusti, med vattenkurs, 
utställning och andra aktiviteter. TUK:s medlemmar efterlyser ett förslag till 
verksamhetsplan för 2006 för att kunna knyta långsiktiga sponsoravtal. Mats skriver ett 
sådant. 
47.5 Rasmonter på Hund 2005. Ingrid och Linda redogjorde för gruppens arbete.  
 

MF______ AG______ 



Montern kommer att ha ett vattentema och ska bemannas på lördagen kl. 9-18 samt på 
söndagen kl. 9-17. Blänkare kommer i tidningen. Styrelsen beslutade att detta 
arrangemang ska få stort utrymme på hemsidan. T-shirt kommer att tryckas upp till 
bemanningen och försäljning på mässan. I övrigt blir det bildspel och en folder om 
rasen. Klubbens uppfödare har erbjudits en annons i foldern för 500 SEK. 
47.6 Sammanslagning av RAS och avelsrådet. Efter rekommendation av Märta Ericsson 
och eftersom verksamheten är densamma beslutade styrelsen att slå ihop de båda 
arbetsgrupperna. 
47.7. Upprättande av praxis om reseersättning inom SvLK. Ingrid tar fram ett förslag till 
styrelsen som efter eventuell redigering presenterar detta på årsmötet. 
47.8 Årsmötet 2006. Styrelsen beslutade att förlägga årsmötet i anslutning till 
hundutställningen i Stockholm i april. Mötet blir den 15/4 2006 i närheten av 
Älvsjömässan. Yvonne undersöker möjligheten att hålla till på hennes klubb. 
47.9 SvLK:s logo. Vi behöver en ny logotype eftersom den nuvarande inte går att 
trycka. Mats utlyser en logotävling på hemsidan som avgörs på årsmötet. 

48. Rapporter 
48.1 Framtagning av valphänvisningskort. Mats har gjort ett förslag som styrelsen 
godkände. 
48.2 Landseerbladet. Tidningen kommer i brevlådan i dagarna. Ett nytt nummer är på 
väg och ska vara klart innan jul. En utgivningsplan för 2006 är skickad till tryckeriet. 
Bodil Arvidsson har gått med på att sköta resultatrapporteringen till tidning och 
hemsida, samt framräkningen av vinstrikastelistan. 
48.3 Hemsidan. All rapportering skickas till ”webmaster” via hemsidan. Styrelsen 
beslutade att stänga gästboken eftersom den inte fyller någon funktion. Detta beslut 
förankrades på medlemsmötet i augusti. 
48.4 Hundsport Special. Mats har tillgång till den via webben men hela styrelsen önskar 
den. Hundsport Funktionär kommer i papperskopia till Kristina som kopierar och 
skickar ut den. 
48.5 Avelsrådet. Ingrid framhöll för styrelsen att klubben behöver en policy för 
”blödarsjukan” och andra sjukdomar. Styrelsen beslutade att den policy vi har att hålla 
oss till måste vara samma som den SKK använder. 
48.6 Kontaktperson SKK, Anso Pettersson FK 

49. Övriga frågor 
• Teknisk hantering av styrelsemöten. Kallelse/dagordning ska vara ledamöterna tillhanda 

senast en vecka före styrelsemötet. Protokollet ska vara skrivet och skickat på mail till 
ordföranden för justering senast tre veckor efter mötet. Valda delar av protokollets 
innehåll läggs snarast ut på hemsidan och papperskopia går runt för justering i vanlig 
ordning. 

• Kommittéernas arbete redovisas av dem själva på forumet alternativt hemsidan. 
• Sponsoravtal. Mats tar fram en policy för sponsorpaket. Den ska vara klar i början av 

2006. 
50. Nästa möte blir den 2:a mars klockan 19.00 på telefon. 
51. Ordföranden förklarade mötet avslutat. 
 
 
Vid protokollet  Ordförande  Justeras 

 
 

 
Kristina Johansson  Mats Frånberg Agne Grundström 


